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PLENAIR VRAGENHALFUUR 

Datum: 29 augustus 2023 

Criteria mondelinge vragen: Politiek van aard (en niet technisch), over een actueel onderwerp en bondig geformuleerd 

 

 

 Indiener Onderwerp Vragen  

1. Robert de Heer 
(CU / SGP) 

Reclamebeleid Net voor de zomer kregen we de melding dat er met 
regelmaat, direct voor de deur van het Yuverta MBO, 
alcoholreclames in de abri’s zichtbaar waren. Afgelopen 
week werd het duidelijk dat dit niet alleen op die locatie 
een misser is want ook op het Leerpark waren meerdere 
alcoholreclames te vinden in de abri’s. Waaronder een 
recht voor de Marnix.  
 
Een aantal vragen aan de wethouder: 
1. Is de wethouder op de hoogte dat er in Dordrecht 
alcoholreclames in abri’s zichtbaar zijn, recht tegenover 
scholen met minderjarige kinderen? 
2. Is het wethouder zich bewust dat dit in strijd is met de 
Reclame Code Commissie die ooi geldt in de gemeente 
Dordrecht?  
3. Is de wethouder het met ons eens dat het, zelfs los van 
de wet- en regelgeving ongewenst is om alcoholreclames 
direct voor scholen te plaatsen? 
4. Wat kan de wethouder doen om ervoor te zorgen dat 
Qbuzz, die verantwoordelijk is voor de exploitatie van de 
reclame in de abri’s, hier direct mee stopt en dat dit 
gehandhaafd wordt? 
 
Bronnen: 
- https://www.reclamecode.nl/wp-
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content/uploads/2022/08/Nederlandse-Reclame-Code-
Jaarboek-2022.pdf (pagina 46, artikel 28, Lid 1) 
- Reclamebeleid gemeente Dordrecht 2019-2029 
- Foto’s als bijlage meegestuurd 

 

 

 

 

 

 
 

2. Necdet Burakcin 
(GroenLinks) 

Armoede Momenteel zijn er nav CPB-rapport veel zorgen omtrent 
toenemende armoede in Nederland en dat speelt ook in 
onze stad.  Op dit moment is het nog onzeker of en hoe 
het kabinet dit probleem gaat oplossen.  
Deelt het college deze zorgen, zo ja, heeft het college een 
plan voor als de regering niet ingrijpt om dit schrijnende 
probleem op te lossen. Aan welke maatregelen denkt het 
college dan?  
Wat ons vooral ook zorgen baart is de positie van 
(schoolgaande) kinderen hierin. Steeds meer ouders 
kunnen hun kinderen niet meer voorzien van 
noodzakelijke dingen zoals schoolspullen, laptops, 
sportdeelname etc… 
 
Gelukkig hebben we ook in Dordrecht mogelijkheden om 
ouders die hulp nodig hebben te helpen met  
inkomensondersteunende maatregelen via stichting 
leergeld en het SMS-Kinderfonds.  Echter is het ook 
bekend dat veel ouders vanwege allerlei redenen geen 

 



3 
 

gebruik maken van die maatregelen of de weg er niet 
weten.   
Is het college bereidt om de komende periode in kranten 
en/of social media en scholen actief meer publiciteit te 
geven om de ouders te informeren over de mogelijkheden 
die hierin zijn en waar mogelijk meteen ondersteuning te 
bieden.  
Welke andere mogelijkheden ziet het college om 
belemmeringen voor het benutten van deze voorzieningen 
weg te nemen? Zijn daar andere gemeenten bruikbare 
ervaringen mee opgedaan? 
 

3 Pieter Groenewege 
(PvdD) 

Bagijnhof Mensen die aan het Bagijnhof wonen, hebben de laatste 
tijd heerlijk groen en rustig gewoond. Door het bewegende 
bos, dat hier tijdelijk geparkeerd stond, hadden zij eventjes 
geen last van het drukke verkeer, foutparkeerders en 
overlastgevende passanten. De coffeeshop trekt helaas 
niet alleen rustzoekers aan. En nu het bos weer weg is, is 
de overlast voor bewoners helaas weer terug. De Partij 
voor de Dieren vindt dat het college bewoners niet in deze 
situatie kan laten zitten, maar moet ingrijpen. Bijvoorbeeld 
door de straat niet zo aantrekkelijk of toegankelijk te 
maken voor automobilisten en/of door de straat ingrijpend 
te vergroenen. Is het college daartoe bereid en zo ja, op 
welke manier? 

 

4 Margret Stolk 
(VSP) 

Biesboshal De VSP heeft kennisgenomen van het 4-daags 
cultuur evenement die plaats zal vinden in september 
in de Biesboshal. 
Enige tijd geleden hebben diverse partijen een plan 
ingediend voor invulling van de biesboshal. 
Deze zijn vervolgens allemaal afgewezen vanwege 
het niet voldoen aan de bouwenveloppe.  
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Kunt u aangeven hoe het aanstaande evenement 
zich verhoudt tot de procedure? Wat is hiervan de 
stand van zaken? En welke invulling gaat het pand 
krijgen? 
 

5 Margret Stolk 
(VSP) 

Mariastraat 
 

Menig bewoner van Dordrecht ziet dat de Mariastraat 
in nieuw Krispijn op de nominatie staat om gesloopt 
te worden. 
Afgelopen week zijn er doeken aan de hekken 
gehangen om een beetje meer sfeer te geven.  
Deze woningen staan al een jaar leeg en zijn zoals 
de VSP opmerkt voor de sloop bestemd maar 
gesloopt wordt er niet.  
Het zijn woningen van Woonbron. Als VSP vragen wij 
ons af waarom ze nog niet gesloopt zijn en waarom is 
de nieuwbouw nog niet gestart?  
De VSP wil dat er gebouwd wordt en niet zoals het 
nu gaat dat het stagneert. 

De VSP heeft de volgende vragen aan de wethouder: 
waarom zijn deze woningen niet langer verhuurd? Is 
al bekend wanneer er gebouwd gaat worden? Wat 
kan het college hier voor invloed op 
uitoefenen?              

 

6 Franciske van Vugt 
(CDA) 

Wielerronde Het CDA heeft begrepen dat het evenement van de lokale 
wielervereniging DRC (Dordtse RennersClub) De Mol niet 
doorgaat. Heeft het college daar ook kennis van 
genomen? Er wordt ook gesteld dat de gemeente niet 
heeft meegedacht om het evenement in stand te houden. 
In hoeverre kan het college dat beamen of ontkrachten? In 
het verlengde hiervan: is het college bereid om lokale 
evenementen met minstens evenveel inzet te 
ondersteunen als de evenementen die vooral 
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georganiseerd worden voor de mensen van buiten 
Dordrecht, zoals de Tour de Femme? 

 


